
Bestyrelsesmøde i Støtteforeningen for Børnesporet 

Onsdag d. 26. oktober kl. 19.00 I aktivitetshuset 

 

Deltagere: Jannie, Nadja, Kelly og Malene 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat 

Manglende udskrift af referat fra sidste gang. Underskrives til næste møde.  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

3. Siden sidst 

a) Reklame – Jakke og banner 

- Nadja foreslår en jakke med navn og logo på, ligesom personalet på Børnesporet har fået 

eller andet som vi kan reklamere med når vi kommer rundt i byen. For at gøre 

opmærksomme på os selv, vil vi i stedet gerne have et banner, som kan stå ved vores 

arrangementer, evt. en fast i glasgangen – aktivitetshuset.   

- Reklame banner koster 300-400kr. Allan Bernhard kan lave den på arbejdet 

(Strandbygaard). Vi vil gerne bestille 1 eller 2, hvis der skal stå en i aktivitetshuset.  

- Kelly kontakter Allan, som kan lave et forslag til et banner. Banner skal være med logo og 

navn, evt. med et tegnet billede. Kom gerne med forslag selv til billede. Der er foreslået et 

træ med logo som blade eller billede af vores hoppeborg.  

- Jannie kontakter Mie ang. Nyt logo i lysegrøn, gerne med ’’Støtteforeningen’’ op langs 

logoet, så vi har en lysegrøn farve og ikke den mørkegrønne som skolen benytter sig af. 

Jannie kontakter også Inger ift. Logo med tegninger, som vi evt. kan sætte på banneret. 

 

b) Årshjul 

- Nadja har arbejdet videre med årshjulet og vil høre til, om vi tænker at bruge det, så vil hun 

gerne arbejde videre på det. Årshjulet færdiggøres, så vi har en overordnet plan for hele 

året, dog med forbehold for ændringer/afvigelser i løbet af året fx pga. 

skolearrangementer, hvor vi kan/skal deltage.  

 

c) Status på vores hjemmeside på faas.dk + evt. egen hjemmeside på Facebook. 

- Malene har fået samlet alt sammen, som skal ændres og sættes ind på hjemmesiden. Alt 

sendes til Vivi-Ann. Malene spørger igen til om vi må få adgang til hjemmesiden, så vi selv 

kan opdatere løbende. Ikke flere ændringer pt.  

- Jannie er godt i gang med vores facebookside. Vi har pt 32 som ’’synes godt om’’ og 50 

’’følgere’’. Der blevet lavet en livestream ved arrangementet ’’Sanglærken og Sebastian’’. 

Der skal laves opslag ang. Papcontainer, gerne 1-2 gange herop til jul, specielt nu hvor vi 

modtager en ny skraldespand, hvor pap skal i. 



 

4. Punkter fra/til fællesbestyrelsen 

Ingen punkter fra fællesbestyrelsen, ingen repræsentanter i aften. Inger og Kerstin får tilbuddet 

igen næste gang. Kelly spørger Inger til årsmøde/generalforsamling sammen næste år i marts. 

 

5. Behandling af ansøgninger 

Ingen ansøgninger.  

 

6. Medlems status/økonomi (overskud fra sanglærken?) 

- Ingen status pt, da kasserer ikke er med til møde i dag.  

- Beregning af overskud fra arrangement er stadig i gang. 

 

7. Fremtidige aktiviteter 

a-b) 

- Hjem-is (som fast arrangement hvert år) 

- Fællesspisning i sportsugen 

- Generalforsamling i marts (evt. med skolen) 

- Arrangement i september 

- Arrangement med Pagoden Foodtruck (evt. 10. eller 24. marts op til gymnastikweekend 

med udlevering af en goddiebag til hver ordre indeholdende: kontingent seddel, et lille 

skriv om os, et tak for støtten og lidt fredagsslik.) Nadja kigger på indhold til goodiebags. 

- Arrangement med brunch en søndag. 

- Arrangement med cykelsponsorløb (Spørg Inger om der er noget vi skal samle ind til) 

- Kelly arrangerer nye flyers til næste år. 

               c) 

Sognet rundt  

- Sanglærken og Sebastian med billeder 

  

 

8. Næste møde 

Tirsdag den 17. januar kl 19.00 i aktivitetshuset. Nadja sørger for forplejning. 

 

9. Evt.  

- Papcontainer – nye skilte med nyt navn. Kelly sørger for dette. 

- Print af labels til goodiebags – Inger havde selv printet labels til skolefesten. Jannie vil 

spørge om det er noget vi kan få lov til at bruge.  

- Et punkt under ’’siden sidst’’ hvor vi gennemgår om vi har sørget for diverse opgaver fra 

sidst.  

 

 

 


